
 
 

 

 
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE 
L'AJUNTAMENT EL DIA 18 DE JULIOL DE 2023 
 

Assistents 
 
Presidenta 
C. Mora Luján 
 
Srs Regidors 
Grup PSOE 
C. Campos Malo 
B. Nofuentes López 
E. Folgado Andrés 
J. A. Zapata Martínez 
Ll. Moral Muñoz 
F.J. Hidalgo Vidal 
L. Fernández Sevilla 
I. Javier Rabanaque 
 
Grup PP 
R. Esteban Cano 
Mª C. García Santaemilia  
O. Soler Molinero 
F.J. Soler Coll 
Mª D. Gutiérrez Díaz 
 
Grup Compromís 
R. García Asensio 
LL.M. Campos Sanchis 
G. Carretero Herraiz 
 
Grup Vox 
B. Martínez Fernández 
S. León Rubio 
 
Grup Quart entre Totes 
D.M. Aráez García 
 
Interventor 
J.A. Valenzuela Peral 
 
Secretari  
 J. Llavata Gascón 
 
Va excusar: 

 
 
 
 
En el saló de Plens de l'Ajuntament de la Vila 
de Quart de Poblet, sent les vint-i-una hores i 
quinze minuts (21,15 h) del dia díhuit de juliol 
de dos mil vint-i-tres, es reunixen, sota la 
Presidència de la Sra. Alcaldessa, Dª Cristina 
Mora Luján, les senyores i senyors Regidors 
anotats al marge, assistits pel Sr. Secretari i 
present el Sr. Interventor a fi de celebrar 
sessió extraordinària, en primera 
convocatòria, segons ordre del dia rebut. 
 
A l'hora assenyalada, la Sra. Alcaldessa va 
obrir la sessió tractant-se els següents 
assumptes: 

            J.J. Susín Luque 
 
 
 
 



 
 

 

ASSUMPTE ÚNIC: PROPOSTA DE MODIFICACIÓ DELEGACIÓ 
DE COMPETÈNCIES EN MATÈRIA D'INFRAESTRUCTURES 
EDUCATIVES ACORDADA MITJANÇANT RESOLUCIÓ DE LA 
PERSONA TITULAR DE LA CONSELLERIA COMPETENT EN 
MATÈRIA D'EDUCACIÓ DE DATA 18/09/2020, A favor DE 
L'AJUNTAMENT DE QUART DE POBLET PER A L'EXECUCIÓ DE 
L'ACTUACIÓ ADEQUACIÓ/AMPLIACIÓ DEL CIPFP FAITANAR 
(1397025N). 
 

Vist que la Conselleria d'Educació, Investigació, Cultura i Esport, amb data 18 de 
setembre de 2018, va resoldre inicialment la delegació de competències en matèria 
d'infraestructures educatives a l'Ajuntament de Quart de Poblet, per a les 
actuacions d'obres de reforma, millora i adequació del centre C.I.P.F.P. FAITANAR, 
en el marc del Programa Edificant, per import total de 3.918.967,95.- €. 
 
La planificació prevista per a les anualitats 2020 i 2021 no van poder ser licitades 
dins del termini i en la forma corresponent, per les circumstàncies sanitàries i 
econòmiques derivades de la crisi del COVID-19 i de la guerra d'Ucraïna, que van 
produir una pujada incontrolada del preu de les matèries primeres que formen els 
materials de construcció, de l'energia i dels carburants. 
 
Tenint en compte la INSTRUCCIÓ núm. 1/2022 i el Decret llei 5/2017, referent als 
canvis en matèria de la delegació de competències concedida als ajuntaments, a fi 
de la possible sol·licitud de modificació d'aquesta, el 26 de maig de 2023 es va 
presentar la sol·licitud de Modificació de la delegació per a incloure la revisió i 
actualització de preus de l'actuació d'ADEQUACIÓ/AMPLIACIÓ en el centre públic 
CIPFP FAITANAR, consistix en una primera fase d'intervenció en els tallers, 
executant nous espais en un nou edifici i adequant uns altres en els mòduls 
existents, i millores en l'accessibilitat a espais docents del centre que es 
desenvolupen en les plantes superiors, i per a escometre la instal·lació d'energia 
fotovoltaica per a la climatització del centre. 
  
Vista la proposta de modificació d'aquesta Delegació en els termes sol·licitats, un 
augment d'1.710.506,48 euros, la qual cosa suposa un finançament global de la 
delegació per import de 5.629.474,43 euros. 
  
Emés informe favorable per la Comissió Informativa d'Hisenda, el Ple de 
l'Ajuntament, per unanimitat dels vint Srs. Regidors assistents a la sessió, inclosa la 
Sra Alcaldessa, acorda: 
 
PRIMER. Acceptar les condicions de la proposta de resolució del Conseller 
d'Educació, Investigació, Cultura i Esport de modificació de la delegació de 
competències en matèria d'infraestructures educatives a l'Ajuntament de Quart de 
Poblet, corresponent al "Pla Edificant", per a l'actuació "ADEQUACIÓ/AMPLIACIÓ 
en el centre públic CIPFP FAITANAR, codi 46015538 amb la finalitat que les 
instal·lacions resultants d'aquesta actuació permeten un adequat acompliment de la 
labor educativa, tal com consta en l'expedient per import global de 5.629.474,43 
euros. 
  



 
 

 

SEGON. Donar trasllat de l'acord a la Conselleria d'Educació, Investigació, Cultura i 
Esport i a la Subdirecció d'Infraestructures Educatives mitjançant el procediment 
telemàtic establit a este efecte a través de la Plataforma EDIFICANT. 
 
Debat 
 

Sra. Consuelo Campos (PSOE) 

 

Per als que no estàveu en l'altra legislatura, la intervención de Faitanar, 

es la intervención más grande que se tenía prevista en el programa de 

l'Edificant y por diversos motivos entre ellos primero la pandemia, después 

el incremento de precios debido a la guerra, que pasó en todas las 

infraestructuras y en tercer lugar la obligación de la nueva normativa de 

Consellería de implantación de fotovoltaicas en todos los Centros Educativos 

se fue retrasando. Eso ha supuesto un incremento de gastos muy grande para 

adecuarlo a la actual situación que son las cantidades que tenéis ahí. Nos 

hacía necesario este Pleno para que por fin, una vez Consellería nos ha 

aprobado ese incremento podamos poner otra vez en marcha la maquinaria, de 

la cual hoy el director nos ha llamado muy agradecido por cierto, nos lo ha 

dicho de que hagamos este Pleno extraordinario adrede porque mañana ya se 

cuelgue en la plataforma de Consellería, y por fin se inicien las obras que 

son de una magnitud importante, se van a hacer tanto de adecuación como de 

construcción de nuevos edificios. 

 

 

Sra. Presidenta 

 

De momento hay que licitarlo, de momento lo único que estamos haciendo es 

aprobando la delegación de competencias, es decir nosotros no tenemos la 

competencia en materia de infraestructuras educativas y entonces Consellería 

nos la delega, y nosotros lo aceptamos en este Pleno de manera oficial. 

Simplemente es eso, y como ha habido un incremento de costes teníamos que 

volverlo a hacer porque ya lo hicimos en su momento, porque la cuantía no 

cubría todos los gastos. Y simplemente es una cuestión formal que había que 

hacer, y mañana subiremos los datos a la plataforma y entonces ya se 

iniciará todo el proceso de contratación. 
 

 
I no havent-hi més assumptes que tractar, sent les vint-i-una hores i vint-i-cinc minuts 
del dia díhuit de juliol de dos mil vint-i-tres, la Sra. Alcaldessa va alçar la sessió, que jo, 
el Secretari, certifique. 


